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Z A P I S N I K 
 
4. seje Sveta Četrtne skupnosti Rudnik, Mestne občine Ljubljana, ki je bila v sredo 21.05.2003 ob 
17.uri v dvorani Oddelka za lokalno samoupravo, Mestne uprave, Mestne občine Ljubljana, Pot k 
ribniku 20. 
 
4.sejo Sveta Četrtne skupnosti Rudnik je na podlagi 26. člena Pravil Četrtne skupnosti Rudnik, Mestne 
občine Ljubljana sklical in vodil Jože Kernc, predsednik Četrtne skupnosti Rudnik, Mestne občine 
Ljubljana. 
 
Na začetku seje je predsedujoči  ugotovil, da je od 15 članov sveta na seji navzočih 9 članov, kar 
pomeni, da je  bil svet sklepčen in je  lahko pričel z delom. 
 
 
NAVZOČI ČLANI SVETA: Mag. Drago Balent, Dušan Bandelj, doc.dr.Bojana Beović, Pavel Dolinar, 
Vasko Jovanovski, Jože Kernc, Leila Zemzem Kozinc, dr. Stanislav-Radovan Pejovnik, Metodij 
Rigler,  Anton Zaletelj, Jože Zrnec 
 
OPRAVIČENO ODSOTNI ČLANI SVETA: Albin Marolt 
 
NEOPRAVIČENO ODSOTNI ČLANI SVETA: Bojana Mirnik, Robert Praprotnik, Barbara Derenda 
 
OSTALI NAVZOČI:  Ida Meglič, Helena Židanek – obe strokovni sodelavki Oddelka za lokalno 
samoupravo, MU, MOL. 
 
Seja se je snemala. 
 
Predsedujoči je pozdravil prisotne in v razpravo dal  predlog dnevnega reda. 
 
Ker prisotni niso imeli pripomb na predlog dnevnega reda,  je predsedujoči dal na glasovanje naslednji 
predlog  DNEVNEGA REDA: 
 
1. Pregled in potrditev zapisnika 3.seje sveta Četrtne skupnosti  Rudnik in pregled realizacije   
    sklepov 
2. Poročila delovnih teles 
3. Proračun MOL za leto 2003 in poraba proračunskih sredstev (2.000.000,00) 
4. Vprašanja, pobude in predlogi članov Sveta Četrtne skupnosti Rudnik  
5. Razno 
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Navzočih je bilo 9 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 9 članov sveta. 
ZA predlagani dnevni red je glasovalo 9 članov sveta. 
 
Dnevni red je bil sprejet. 
 
 
 

AD 1. 
PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 3.SEJE 
 SVETA ČETRTNE SKUPNOSTI RUDNIK MOL 

IN  PREGLED REALIZACIJE  SKLEPOV 
 
Gradivo za to točko dnevnega reda so prisotni dobili skupaj s sklicem seje. 
V razpravi je imel Pavel Dolinar pripombo na sklep 19/3, in sicer, da ni dovolj jasno napisano, da gre 
za dokumentacijo o zunanji ureditvi. 
Dr.Stane Pejovnik je predlagal, da se sklep popravi in o tem obvesti pristojni organ. 
 
Ker drugih pripomb ni bilo, je predsedujoči dal na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT.1/4: 
 
Svet Četrtne skupnosti  Rudnik, MOL,  potrjuje zapisnik 3.redne seje Sveta Četrtne skupnosti 
Rudnik, MOL, s  popravkom sklepa št.:19/3, ki se pravilno glasi: 
Svet Četrtne skupnosti Rudnik, MOL, naproša Upravno enoto Ljubljana, Izpostavo Vič-Rudnik, 
da svet seznani z dokumentacijo o obnovitvenih delih zunanje ureditve Zdravstvenega doma 
Rudnik. 
 
Navzočih je bilo 9 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 9 članov sveta. 
ZA je glasovalo 9 članov sveta. 
 
Sklep št.: 1/4 je bil sprejet. 
 
V nadaljevanju so prisotni razpravljali o preglednici odposlanih sklepov. 
Dr.Stane Pejovnik je predlagal, da se preglednica odposlanih sklepov  predstavi na naši spletni strani. 
Prisotni so se strinjali. 
 
Pred  nadaljevanjem  se je seji pridružila Leila Zemzem Kozinc. 
 
Predsedujoči je dal v razpravo  odgovora Oddelka za lokalno samoupravo na sklepe 3. seje sveta in 
sicer : 

- odgovor na vprašanje lastnega poslovnega računa in  
- odgovor na vprašanje v zvezi z zagotovitvijo povračila stroškov članom sveta 

V razpravi so sodelovali: Metodij  Rigler, Jože Kernc,dr.Stane Pejovnik,  mag. Drago Balent, dr.Bojana 
Beović, Pavle  Dolinar. 
Glede odgovora  v zvezi  z lastnim poslovnim računom so ugotovili, da je precej nejasnosti  o kontu ČS 
Rudnik  v okviru transakcijskega računa MOL. 
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Predsedujoči je dal na glasovanje sledeč PREDLOG SKLEPA ŠT.2/4: 
Svet Četrtne skupnosti Rudnik, MOL, predlaga Oddelku za lokalno samoupravo , MU, MOL, da 
skupaj z Oddelkom za finance, MU, MOL, pripravi na podlagi 63.člena Pravil ČS  Rudnik,  
natančnejše navodilo za  nakazilo ali porabo sredstev s konta Četrtne skupnosti Rudnik, MOL. 
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 
ZA je glasovalo 10 članov sveta. 
 
Sklep  št.:2/4 je bil sprejet. 
 
V zvezi z  povračili stroškov članom sveta  je dr.Pejovnik pojasnil, da je mogoče za  izvedbo določenih 
aktivnosti pridobiti potni nalog in tako povrniti stroške. 
G.Dolinar je predlagal, da se za  pripravo finančnega načrta porabe proračuna MOL  za leto 2003, 
formira  skupina  nekaj članov. 
 
Predsedujoči je v zvezi s tem dal na glasovanje naslednji PREDLOG SKLEPA ŠT.3/4: 
Za namen priprave predloga finančnega načrta se skliče ožje vodstvo ČS Rudnik  v sestavi : 
predsednik sveta, podpredsednika sveta in vsi predsedniki odborov  ter sosveta. 
 
Navzoči je bilo 10 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 
ZA je glasovalo 10 članov sveta. 
 
Sklep št..3/4 je bil sprejet. 

 
 

AD 2. 
POROČILA  DELOVNIH TELES 

 
Gradivo za to točko dnevnega reda so člani sveta dobili pred  pričetkom seje. 
 
A.) POROČILO ODBORA ZA URBANIZEM, GOSPODARSKE JAVNE SLUŽBE, PROMET 
IN VARSTVO OKOLJA 
 
Poročilo Odbora za urbanizem, gospodarske javne službe, promet in varstvo okolja je podal predsednik 
odbora dr.Stanislav - Radovan Pejovnik. 
Na kratko je  povzel dogajanja na zadnjem sestanku  odbora in sestanka s predstavnico krajanov 
Tomišeljske poti - Ireno Škraba.  
Predstavil je tudi predloge sklepov, nato je zaradi drugih obveznosti zapustil sejo. 
 
Predsedujoči je dal na glasovanje predloge sklepov  iz zapisnika  Odbora za urbanizem, kot sledi:  
PREDLOG SKLEPA  ŠT.4/4: 
Od  Policijske postaje Ljubljana – Vič se zahteva okrepitev radarskih kontrol in merjenja tonaže 
na Peruzzijevi ulici in Črni vasi. 
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PREDLOG SKLEPA ŠT.5/4: 
Od pristojne službe  se zahteva  čiščenje odprtega meteornega jarka na levi strani Peruzzijeve 
ulice po celotni dolžini ter na desni strani pred AC nadvozom. Zahteva se tudi sanacija preloma 
oz.zasutja pokrite meteorne kanalizacije na lokaciji Peruzzijeva ulica 82. 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT.6/4: 
Od pristojnega organa se zahteva pojasnilo, zakaj je nastala sprememba  meje MOL z občino Ig. 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT.7/4: 
Pristojni službi  se predlaga, da spremeni označbe na terenu  v naselju Lipe tako, da bodo 
sprejemljive za  prebivalce obeh  strani ceste. 
 
Navzočih je bilo 9 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 9 članov sveta. 
ZA je glasovalo 9 članov sveta. 
 
Sklepi od št.: 4/4 do št.:7/4, so bili sprejeti. 
 
Po glasovanju so prisotni obravnavali še dodatne predloge sklepov Odbora za urbanizem. Predsedujoči 
je prebral še dva dodatna sklepa, ki jih ostali niso imeli v zapisu. 
Ker so  prisotni  želeli glasovanje  za vse predloge sklepov skupaj, je dal predsedujoči na glasovanje  
predloge sklepov, kot sledi: 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT.8/4: 
Svet Četrtne skupnosti Rudnik , Mestne občina Ljubljana, podpira komunalno ureditev  
Dolinškove ulice in naproša pristojni oddelek mestne uprave za informacijo, v kakšnem 
časovnem roku planirajo  omenjeno ureditev. 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT.9/4: 
Svet Četrtne skupnosti Rudnik  naproša pristojni oddelek mestne uprave za  odgovore na sledeča 
vprašanja: 
- kdo nadzira urejenost makadamskih  cest v celotni ČS Rudnik 
- na koliko časa je predvideno vzdrževanje glede na razpoložljiva finančna sredstva 
- kako je z vzdrževanjem ulice M.Šlajmerja  in podobnih, kjer mesto ne vzdržuje cest, ki niso v       
  njihovi lasti 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT.10/4: 
Svet Četrtne skupnosti Rudnik naproša Oddelek za gospodarske javne službe in promet, MU, 
MOL,  za povratno informacijo o izvedenih ukrepih  na sklep Sveta št.:8/3, 3.redne seje v zvezi z 
obnovo parkovnih klopi. 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT.11/4: 
Svet Četrtne skupnosti Rudnik obvešča pristojni oddelek mestne uprave  o poškodbah ceste skozi 
Črno vas in zahteva, da  ta opravi  strokovni  ogled  in izvede takojšnjo sanacijo omenjene ceste. 
Svet Četrtne skupnosti Rudnik hkrati predlaga, da pristojni oddelek poišče ustrezno rešitev za 
omejitev prometa tovornih vozil  na lokalni ravni. Omenjeni tovorni promet služi  v večji meri 
prevozom nasipnega materiala na lokacije bodočih gradenj.  
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PREDLOG SKLEPA ŠT.12/4: 
Svet Četrtne skupnosti Rudnik  predlaga  pristojni službi, da  očisti  meteorne jarke ob levi in 
desni strani ceste skozi Črno vas. 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT.13/4: 
V zvezi z vzdrževanjem šolskih  obračališč  v naselju Lipe in  ob Ižanski cesti (izvoz 
Hauptmance), se za namen ugotovitve pristojnosti vzdrževanja , čimprej  skliče sestanek s 
predstavniki Osnovne šole Oskar Kovačič, Oddelka  za predšolsko vzgojo, izobraževanje in 
šport, Mestne uprave in Oddelka za gospodarske javne službe in promet. 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT.14/4: 
Svet Četrtne skupnosti Rudnik predlaga  VGP Hidrotehnik , da ta izvede  poseko grmovja  ob  
strugi potoka Šalčkov graben v naselju Lipe, in sicer v dolžini cca 400m na predelu od ceste skozi 
Črno vas do reke Ljubljanice. 
Hkrati svet naproša omenjeno službo za dostavo pregledne karte  vodnega režima  za celotno ČS 
Rudnik. 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT.15/4: 
Na podlagi informacij Mestnega inšpektorata MU, MOL,  se  v zvezi z nedovoljenimi posegi v 
prostor ( degradacija zemljišč) skliče  sestanek s predstavniki Inšpektorata za okolje in prostor, 
RS 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT.16/4: 
Svet Četrtne skupnosti Rudnik, MOL,  predlaga županji MOL, da v sodelovanju z županom 
Občine Ig,  sproži vse postopke, ki so potrebni  za preprečitev nastanka Romskega naselja na  
meji z občino Ig. 
 
PREDLOG SKLEPA  ŠT.17/4: 
Svet Četrtne skupnosti Rudnik, MOL, naproša pristojno službo mestne uprave, da svet  seznani, 
kdo opravlja naloge nekdanjih vodnogospodarskih služb v zvezi z vzdrževanjem jarkov za 
odvodnjavanje meteornih vod. 
 
Navzočih je bilo 9 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 9 članov sveta. 
ZA je glasovalo 9 članov sveta. 
 
Sklepi od št.:8/4 do št.:17/4 so bili sprejeti. 
 
B.) POROČILO ODBORA ZA DRUŽBENE DEJAVNOSTI 
Predsedujoči je  predal besedo predsednici  Odbora za družbene dejavnosti, dr.Bojani Beović. 
Dr.Beović je povedala, da se  Odbora za družbene dejavnosti ni sestal, ker ni bilo nobenega perečega 
problema. 
 
C.) POROČILO ODBORA ZA GOSPODARSKE DEJAVNOSTI IN TURIZEM 
Beseda je bila dana tudi predsedniku  Odbora za gospodarske dejavnosti in turizem, mag.Dragu 
Balentu, ki je povedal, da se tudi Odbor za gospodarske dejavnosti in turizem ni sestal, ker ni bilo 
nobenih pobud  občanov za ta odbor. 
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D.) POROČILO  SOSVETA ZA VARSTVO IN ZAŠČITO OBČANOV,  REŠEVANJE IN 
CIVILNO ZAŠČITO 
Poročilo  sosveta je podal predsednik sosveta Jože Zrnec, ki je povedal, da so se člani sosveta že sestali 
s predstavniki civilne zaščite in da so dogovorjeni za obisk pri komandirju PP Vič-Rudnik. 
Podal je kratek povzetek zapisnika z 2.sestanka sosveta. 
 
Predsedujoči je dal na glasovanje naslednja predloga sklepov iz zapisnika: 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT.18/4: 
Gasilsko zvezo Slovenije se naprosi za informacijo o planirani reorganizaciji prostovoljnih 
gasilskih društev  za  obdobje naslednjih petih let. Člane Sosveta zanimajo pogoji delovanja 
članstva v okviru profesionalizacije nekaterih aktualnih tehničnih segmentov v posameznih GD 
(konkretno za GD Rudnik in PGD Barje) 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT.19/4: 
Svet Četrtne skupnosti Rudnik, na pobudo Sosveta soglaša, da se pri pripravi finančnega načrta 
porabe proračunskih sredstev obravnava tudi vlogi PGD Ljubljana-Barje in GD Ljubljana-
Rudnik za sofinanciranje alarmnih naprav.  

 
Navzočih je bilo 9 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 9 članov sveta. 
ZA je glasovalo 9 članov sveta. 
 
Sklepa št:18/4 in št.:19/4 sta bila sprejeta. 
 
Po glasovanju sta sejo zapustila Metodij Rigler in  Dušan Bandelj, pridružil pa se je Vasko Jovanovski. 
 

 
AD 3. 

PRORAČUN MOL ZA LETO 2003  
IN 

 PORABA PRORAČUNSKIH SREDSTEV  (2.000.000,00) 
 
 
V zvezi z to točko dnevnega reda so se prisotni že dogovorili med obravnavo odgovorov  Oddelka za 
lokalno samoupravo  MU, MOL,  pri prvi točki dnevnega reda. 
 
 

AD 4. 
VPRAŠANJA, POBUDE IN PREDLOGI ČLANOV 

SVETA ČETRTNE SKUPNOSTI RUDNIK 
 
 
1.)Mag.Draga Balenta je zanimala realizacija sklepa (iz prejšnjega mandata)v zvezi z asfaltiranjem 
pešpoti pri Galjevcu. 
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2.)Jožeta Zrneca je zanimala realizacija sklepa (iz prejšnjega mandata) v zvezi z ureditvijo 
odvodnjavanja  meteorne vode ob cesti Pot na Orle. 
Dogovor: Strokovni sodelavki  lokalne samouprave  pregledata vso zbrano dokumentacijo o  
obeh zadevah in  po potrebi pripravita  predloge  Odboru za urbanizem. 
 
3.)Pavle Dolinar  je  zaradi  neurejenega  prometa po Rakovniški ulici, predlagal, da se prepove vožnja 
vozilom avtošol,  postavi se ležeče policaje  in  prometni znak - samo za lokalni dovoz- . V obrazložitvi 
se navede, da je to območje Zdravstvenega doma  Rudnik, v katerem je na zahodnem delu otroška 
ambulanta z izvozom  na omenjeno ulico. 
 
Predsedujoči je dal na glasovanje  PREDLOG SKLEPA ŠT.20/4: 
Strokovni  službi MU, MOL, se za območje  Rakovniške ulice predlaga: 

- prepoved vožnje vozilom avtošol  
- postavitev ležečih policajev  
- omejitev prometa na lokalni dovoz 

 
 
Navzočih je bilo 8 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 8 članov sveta. 
ZA je glasovalo 8 članov sveta. 
 
Sklep št.: 20/4 je bil sprejet. 
 
 
4.)Jože Zrnec je predlagal, da se označijo meje ČS Rudnik. 
Predsedujoči je  dal na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT.21/4: 
Strokovni sodelavki se pozanimata o možnostih fizičnega  označevanja mej ČS Rudnik. 
 
Navzočih je bilo 8 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 8 članov sveta. 
ZA je glasovalo 8 članov sveta. 
 
Sklep št.:21/4 je bil sprejet. 
 
 
 
 

AD 5 
RAZNO 

 
 
1.) Obravnava dopisa TD Barje v zvezi z ureditvijo  piknik prostorov – realizacija sklepa sveta št.:23/3  
. 
Prisotni so gradivo prejeli pred začetkom seje. 
Ker nihče ni imel pripomb ali predlogov, je predsedujoči dal na glasovanje sledeč  
PREDLOG SKLEPA ŠT. 22/4: 
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Svet Četrtne skupnosti  Rudnik, MOL, podpira TD Barje pri njihovem prizadevanju za ureditev 
piknik prostora na lokaciji ob reki Iščici. Pristojni oddelek mestne uprave, naprošamo za 
informacijo o možnosti ureditve (oz. izdaje soglasja)  takega  prostora na navedeni lokaciji. 
 
Navzočih je bilo 8 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 8 članov sveta. 
ZA je glasovalo 8 članov sveta. 
 
Sklep št.:22/4 je bil sprejet. 
 
 
2.) Predsedujoči je prisotne seznanil z dopisom županje v zvezi z  onesnaženimi  predeli v naši Četrtni 
skupnosti. 
PREDLOG SKLEPA 23/4: 
Svet Četrtne skupnosti Rudnik je vzel dopis na znanje. Pripravi se odgovor na dopis s predlogi 
lokacij divjih odlagališč smeti ter odvečnega gradbenega materiala, ki jih je potrebno prioritetno 
urediti. 
 
Navzočih je bilo 8 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 8 članov sveta. 
ZA je glasovalo 8 članov sveta. 
 
Sklep št.: 23/4 je bil sprejet. 
 
3.) Prisotni so se dogovorili za termin naslednje seje;  druga polovica junija. 
 
 
  
Ker drugih predlogov ni bilo, je predsedujoči zaključil sejo ob 18.55 uri. 
 
 
 
 
 
 
Zapisala: 
Helena Židanek 
 
 
                                                                                   Predsednik Sveta Četrtne skupnosti Rudnik 
                                                                                                Mestne občine Ljubljana 
                                                                                                       Jože Kernc, l.r.  

 8


